

EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

[Texte]

Wednesday, April 19, 1989

• 1708

The Clerk of the Committee: Order, please. I see we now have a quorum.

Our first order of business is the election of a chairman, and I am open to nominations to that effect.

Mr. Thorkelson (Edmonton—Strathcona): I would like to nominate Jean-Pierre Hogue to be the chairman of the committee.

Mr. Côté (Richmond—Wolfe): I second the motion.

Motion agreed to

The Clerk: I would ask Mr. Hogue to take the Chair as chairman.

• 1710

The Chairman: I do accept officially, and I want to thank everybody for this vote of confidence.

We are going to receive a motion to elect the vice-chairman.

Mr. Soetens (Ontario): Mr. Chairman, I nominate Al Johnson, from Calgary North, for the position of vice-chairman.

Mr. Côté: I second the motion.

Motion agreed to

Mr. Johnson (Calgary North): I am very pleased to accept, Mr. Chairman. Thank you very much.

The Chairman: Many thanks.

Nous passons à la motion 5, audition de témoignages et impression de fascicules en l'absence de quorum:

That the chairman be authorized to hold meetings to receive and authorize the printing of evidence when a quorum is not present provided that at least . . . and there we will have to decide on the figure.

Mr. Thorkelson: I so move.

Mr. Harvey (Edmonton East): First of all, do you need a seconder for the motion?

The Chairman: No.

Mr. Harvey: In that case I would like to propose an amendment: that to the end of the motion as it now stands be added the words "provided that at least one opposition member of the committee is present".

TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

[Traduction]

Le mercredi 19 avril 1989

Le greffier du Comité: À l'ordre, je vous prie. Nous avons le quorum.

Notre premier point à l'ordre du jour est l'élection d'un président, et je suis prêt à recevoir des motions à cet effet.

M. Thorkelson (député d'Edmonton—Strathcona): Je propose la nomination de Jean-Pierre Hogue au poste de président du Comité.

M. Côté (député de Richmond—Wolfe): J'appuie la motion.

La motion est adoptée

Le greffier: Je demande à M. Hogue de venir occuper le fauteuil du président.

Le président: J'accepte officiellement et je tiens à remercier tout le monde de ce vote de confiance.

Nous sommes maintenant prêts à recevoir une motion pour l'élection du vice-président.

M. Soetens (député d'Ontario): Monsieur le président, je propose Al Johnson, député de Calgary Nord, pour le poste de vice-président.

M. Côté: J'appuie la motion.

La motion est adoptée

M. Johnson (député de Calgary-Nord): J'accepte avec grand plaisir, monsieur le président. Merci beaucoup.

Le président: Merci beaucoup.

We now move to motion 5, hearing evidence and printing the same when a quorum is not present:

Que le président soit autorisé à tenir des séances pour entendre des témoignages et à en autoriser l'impression en l'absence de quorum, à la condition qu'au moins . . . et ici il faudra décider du nombre.

M. Thorkelson: J'en fais la proposition.

M. Harvey (député d'Edmonton-Est): Premièrement, faut-il un co-motionnaire?

Le président: Non.

M. Harvey: Dans ce cas, je voudrais proposer un amendement: que l'on ajoute, à la fin de la motion telle qu'elle est formulée actuellement, les mots suivants: «à la condition qu'au moins un député de l'opposition membre du Comité soit présent».